
B. seja obdinskega sveta 5. september 2023

ZAPISNIK
8. redne seje Obiinskega sveta Obiine Moravske Toplice,

kije potekala 5. septembra 2023 ob 15.30 uri v sejni sobi Obdine Moravske Toplice

Navzoii ilani obiinskega sveta:
Andrej Baligad, Martina Bauman, Stanislav Gordan, Sebastjan Gomjec, TomaZ Gregorec (pridruZil
se je pri 7. todki dnevnega reda), Mihael Horvat, Stefan Hul, Sa5o Koca, Stefan Kodila (pridruZil se
je pri 2. todki dnevnega reda), Suzana Koltai, Alojz Trplan, mag. Slavko Skerlak, Bojan Su5lek,
Zsuzsi Vugrinec.
Odsoten dlan obdinskega sveta: JoZe Trajber (opravideno).
Ostali navzoii:
Alojz Glavad - Zupan, Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave, Slavica Fujs - svetovalka
za finance, Branko Srok - direktor in Dragica Piv - radunovodkinja JKP iista na.ara d .o. o., in
Melita Gorza - pravnica VII/2, ki pi5e zapisnik.
Sejo je vodil podZupan SaSo Koca. Po ugotovljeni navzodnosti je obdinski svet soglasno sprejel
zapisnik 7. redne seje Obdinskega sveta Obdine Moravske Toplice, skupaj s pripombo Andreja
Baligada, ki je predlagal, da se v zapisniku pri 10. todki Pobude in vpraSanja pri pobudi Andreja
Baligada pri besedilu: >Andrei Baliead je opozoril, da je na gradbiSdu kroZiSda v Bogojini izvoz proti
Filovcem nepregleden, ker gaje obrasla akacija.< za besedo izvoz doda beseda >obvoza<.

Predsedujodije predstavil dnevni red, posredovan z vabilom:
1. Porodilo o izvrSitvi sklepov obdinskega sveta
2. Porodilo o izvrSevanju proraduna Obdine Moravske Toplice
3. Predlog Odloka o ustanovitvi javnega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota - ponovna I[.

obravnava
4. Predlog Odloka o ustanovitvi sveta ustanoviteljic javnega zavoda Zdravsveni dom Murska

Sobota - ponovna II. obravnava
5. Predlog Sklepa o dolodiwi vi5ine grobnine
6. Predlog sklepa o pridobitvi statusa grajenega javnega dobra lokalnega pomena
7. Predlog sklepa o sofinanciranju OS Bogojina, OS Fokovci in DOS Prosenjakovci
8. Predlog Komisije za piznanja in nagrade za podelitev priznanj in nagrade ter predlog sklepa

o doloditvi vi5ine nagrade Obdine Moravske Toplice
9. Informacija o podelitvi priznanj Zupana Obdine Moravske Toplice
10. Pobude in vpra5anja
I l. Razno.

Predsedujodi je predtagal razSiritev dnevnega reda z novo todko 3. Predlog sklepa o spremembah
nadrta razvojnih programov Obdine Moravske Toplice za leto 2023 in todko 11. Predlog sklepa o
povedanju osnovnega kapitala ter o spremembi Akta o ustanovitvi druZbe z omejeno odgovomostjo.
Predlagan raz5irjen dnevni redje bil soglasno sprejet.

K l. toiki:
Porotilo o izvrSitvi sklenov obiinskega sveta

Porodilo o izvrSitvi sklepov 
_obdinskega sveta je predstavila Martina vink Kranjec - direktorica

obdinske 
.uprave, ki je povedala, da so bili vsi sflepi, sprejeti na prejsnji seji otdinskega sveta,realizirani.

Zadevo je na svoji seji obravnavala statutamo pravna komisija, ki ugotavlja, da so zakonska podlaga,razlogi.za sprejem sklepa in formalna outito"-unort ,t-"pu ,i..rni i, " ,truJu-, verjavnozakonodajo.
Razprave ni bilo.
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PREDLOG SKLEPA ST. 73:
Obiinski svet Obiine Moravske Toplice je seznanjen s Porodilom o izvr5itvi sklepov
ObCinskega sveta Obiine Moravske Toplice, sprejetih na 7. redni seji.

Navzodihje 12 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 12

PROTI: 0.
Sklep je sprejet.

K 2. toiki:
Poroiilo o izvrSevaniu prora6una Obiine Moravske Toplice

Porodilo o izvrSevanju proraduna je predstavila Slavica Fujs - svetovalka za finance, ki je povedala,
da je bila realizacija prihodkov 30 %, odhodkov pa 24 %, ter pojasnila, da je realizacija projektov
podrobno prikazana v obrazloZitvi porodila.
Zadevo je na svoji seji obravnavala statutamo pravna komisiia, ki ugotavlja, da so zakonska podlaga,
razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu z veljavno
zakonodajo.
Razprave ni bilo.

PREDLOG SKLEPA ST.74:
Obiinski svet Obdine Moravske Toplice je seznanjen s poroiilom o izvr5evanju proraiuna
Obiine Moravske Toplice v prvem polletju 2023.

Navzodihje 13 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 13

PROTI: 0.

Sk-lep je sprejet.

K 3. toEki:
Predlog sklepa o spremembah nairta razvoinih orogramov Obiine Moravske Tonlice za leto

2023

Predlagan sklep o spremembah NRP je predstavil Zupan Alojz Glavad. Pojasnil je, da predlaga
prerazporeditev sredstev iz posameznih projektov, ki jih v letu 2023 iz kakrSnih koli razlogov ne bo

moZno izvesti oziroma bo njihova izvedba v manj Sem obsegu, na projekte, ki so nadrtovani v letu

2023 terjih zaradi prenizko nadrtovane vrednosti v NRP 2023 ni moZno izvesti v celoti.

Obiine Moravske Toplice sprejme predlagan sklep o spremembah nairta
razvojnih programov Obiine Moravske Toplice zt leto 2O23'

Navzodih je 13 dlanov obdinskega sveta:

ZA: 13

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

Obiinski svet
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K 4. toiki:
Predlos Odloka o ustanovitvi iavnega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota - ponovna lI.

obravnava

Martina Vink Kranjec - direktorica obdinske uprave je pojasnila, da je obdinski svet Obdine
Moravske Toplice obravnavan odlok sicer Ze sprejel, a so v predlaganem odloku upo5tevani zadnj i
razpoloZljivi statistidni podatki o Stevilu prebivalswa po obdinah, kar se odraZa v ustanoviteljskem
deleZu posamezne obdine, zato ga mora tako kot ostale obdine ustanoviteljice obravnavati in sprejeti
ponovno.
Odlok je na svoj i seji obravnavala statutamo pravna komisija, ki ugotavlj4 da so zakonska podlaga,
razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu z veljavno
zakonodajo, ter odbor za druZbene deiavnosti. ki obdinskemu svetu predlaga, da sprejme predlagan
odlok.

Obiinski svet Obdine Moravske Toplice sprejme predlagan Odlok o ustanovitvi javnega
zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota.

Navzodihje 13 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 13

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

K 5. toiki:
Predloe Odloka o ustanovitvi sveta ustanoviteliic iavnega zavoda Zdravstveni dom Murska

Sobota - ponovna II. obravnava

Odlok je na svoji seji obravnavala statutamo pravna komisija, ki ugotavlj4 da so zakonska podlaga,
razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu z veljavno
zakonodajo, ter odbor za druZbene dejavnosti. ki obdinskemu svetu predlaga, da sprejme predlagan
odlok.

Obiinski svet Obiine Moravske Toplice sprejme predlagan Odlok o ustanovitvi sveta
ustanoviteljic javnega zavoda Zdravstveni dom Murska Sobota.

Navzodihje l3 dlanov obdinskega sveta:
ZA: l3
PROTI: 0.
Sklep je sprejet.

K 6. toiki:
Predloe Skleoa o doloiitvi vi5ine srobnine

Vi5ino grobnine, ki v skladu z Zakonom o pogrebni in pokopaliSki dejavnosti, predstavlja sorazmerni
deleZ letnih stroSkov upravljanja pokopali5ke dejavnosti za posamezno vrsto groba, izradunan na
podlagi se5tevka vseh vrst grobov in njihovih razmerij do enojnega groba, je predstavila Dragica piv
- radunovodja Ciste narave d. o. o. .

Predlagan sklep je na svoji seji obravnavala statutamo pravna komisija, ki ugotavlja, da so zakonska
podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu z veljavno
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zakonodajo, in svet za varstvo uoorabnikov javnih dobrin, ki obdinskemu svetu predlaga, da sprejme
predlagan sklep.
V razpravi so sodelovali:
- Stanko Gordanje napovedal, da bo imela JKP eista nararra 5e vedjo izgubo, saj se bo z ukinitvijo

ekoloSkih otokov, povedalo Stevilo odpadkov in s tem odvozov odpadkov s pokopaliSd.
- Stefana Kodilo je zanimalo razmerje ur za ko5njo pokopali5d v lanskem in letoSnjem letu.
- Draeica Piv je odgovorila, da je Stevilo koSenj odvisno od vremena, a poskuSajo kositi vsako

pokopali5de 1 krat na mesec, to je 7 x letno. Vedji stro5ek predstavlja odvoz smeti iz pokopaliSd.

Obiinski svet Obdine Moravske Toplice sprejme predlagan sklep o doloiitvi vi5ine grobnine.

Navzodihje l3 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 11

PROTI: 1.

Sklep je sprejet.

K 7. toiki:
Predlog sklepa o nridobitvi statusa graienesa iavnesa dobra lokalnega pomena

Direktorica obdinske uprave Martina Vink Kranjec je pojasnila, da s predlaganim sklepom status
grajeno javno dobro pridobivajo vse ceste in poti v k. o. Bogojina.
Zadevo sta na svoji seji obravnavala statutamo pravna komisija, ki ugotavlja, da so zakonska
podlaga, razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu z veljavno
zakonodajo, in odbor za lokalno infrastrukturo, ki obdinskemu svetu predlaga, da sprejme predlagan
sklep.

Obiinski svet Obiine Moravske Toplice sprejme predlagan sklep o pridobitvi statusa grajeno
javno dobro lokalnega pomena.

Navzodihje l4 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 14

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

Sklepe o sofinanciranju osnovnih 5ol je predstavila direktorica obdinske uprave Martina Vink
Kraniec.
Zadevo 1e na svoji seji obravnavala statutamo pravna komisiia. ki ugotavlja, da so zakonska podlaga,

razlogi za sprejem sklepa in formalna oblikovanost sklepa ustrezni in v skladu z veljavno

zakonodajo, in odbor za druZbene dejavnosti, ki obdinskemu svetu predlaga, da sprejme predlagane

sklepe o sofinanciranju osnovnih 5ol.

Razprave ni bilo.

Obiinski svet
sofinanciranje:

Moravske Toplice v Solskem lett 2023t2021 OS BOGOINA odobri
PREDLOG SKLEPA ST.EO:

ObEine

- spremljevalca uiencema s posebnimi potrebami,
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- 0,26 delei.a zaposlitve kuharja,
- 0,20 deleia zaposliwe hiSnika.

Navzodihje l4 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 14

5. september 2023

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

Obiinski svet Obiine Moravske Toplice 05 FOKOVCI v Solskem lett 202312024
sofinanciranje:
- dodatnih 10 ur pouka tedensko za loieno pouievanje sloven5iine in matematike,
- 0,50 deleZa zaposlitve kuhinjske pomoinice,
- 0,50 deleZa zaposlitve kuharja in
- 0,25 deleZa zaposlitve iistilke.

Navzodihje 14 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 14

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

Obiinski svet Obiine Moravske Toplice DOS PROSENJAKOVCI v Solskem lettu 202312021
odobri sofinanciranje manjkajoiih deleZev za naslednja delovna mesta:
- kuhar v deleiu 0,50 in
- iistilka v deleZu 0,50 in
- utitelj, ralunalnilar v deleiu 0,10.

Navzodihje l4 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 14

PROTI: 0.
Sklep je sprejet.

K 9. toiki:
Predlos Komisiie za priznania in nasrade za podelitev priznani in nasrade ter predloq sklepa

o doloiitvi viSine nasrade Obiine Moravske Toplice

Glede na to, da je bil predsednik komisije za piznanja in nagrade opravideno odsoten, je predlog
komisije in predlog o viSini nagrade predstavila direktorica obdinske uprave Martina Vink Kranjec.

ViSina nagrade Obiine Moravske Toplice v lett 2023 zna5a g00,00 EUR neto.

Navzodihje l4 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 14
PROTI: 0.
Sklep je sprejet.
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PREDLOG SKLEPA ST.84:
ffioRAvsKE TopLICE prelme ZENSKI pEvsKI zBoR
>MARJETICE( DRUSTVA UPOKOJENCEV MORAVSKE TOPLICE ob 20. obletnici delovanja
za obogatitev pevske kulture v obdini, pokrajini in 5ir5e.

b. VELIKO ZAHVALNO LISTINO prejme FRANC KODILA, Martjanci,
za dolgoletno delo na podrodju Sporta, turizma, prostovoljstva in lokalne skupnosti.

c. PRIZNANJE OBdINE MORAVSKE TOPLICE pTeJmeta:

- JOLEF KULdAR, Filovci, za dolgoletno uspeSno opravljanje dela v prostovoljnih dru5tvih, v
Krajevni skupnosti Filovci in v obdini in
- VILJEM KIANEC, Fokovci, za dolgoletno sodelovanje pri razlidnih projektih posodabljanja
Zivljenj skega okolja v Fokovcih.

Navzodihje 14 dlanov obdinskega sveta:
ZA: 14

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.

K 10. toiki:
Informaciia o oodelitvi oriznani iuoana Obiine Moravske Tonlice

Zupan Alojz Glavad je podal informacijo, da zlatih maturantov v obdini letos ni, ter da priznanja
Zupana prejmejo PGD Murska Sobota, VISKO d. o. o. in JoZe imko.

K ll. toiki:
Predlog sklepa o ooveianiu osnovnega kapitala ter o soremembi Akta o ustanovitvi druibe z

omeieno odgovornostio.

Ztpan Alojz Glavad je pojasnil, da je bila v uradnem listu objavljena uredba in javni razpis za

podelitev koncesije za rabo termalne vode iz vrtine MT-2/61.
TomaZ Gresorec je kot predsednik statutamo pravne komisije, glede na to, da je obdinski svet

gradivo prejel Sele pred sejo in o zadevi statutamo pravna komisija ni odlodala, predlagal odmor, da

se komisija sestane in preveri zadevo.

Predsedujodi je odredil 15- minutni odmor.
TomaZ Gresorec je po odmoru predstavil stali5de statutarno pravne komisije. Povedal je, da je bila
komisija seznanjena s dasovnico in listinami, potrebnimi za pijavo na razpis, ter da glede na rok za

prijavo na razpis, ki je 2. 10. 2023, smatra, da je predlagan sklep primeren za obravnavo na seji

obdinskega sveta.

obct..t i ,""t obcine Moravske Toplice sprejme predlagan sklep o poveianju osnovnega
tem, da sekapitala ter o spremembi Akta o ustanovitvi druzbe z omejeno odgovornostjo, s

vrednosti ugotovijo na podlagi naknadno pridobljenih cenilnih poroiil'

Navzodih je 14 dlanov obdinskega sveta:

ZA: 14

PROTI: 0.

Sklep je sprejet.
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K 12. toiki:
Pobude in vpra5ania

1. Aloiz Tmlan se je zahvalil Obdini Moravske Toplice, civilni zaSditi in vsem posameznikom,
ki so priskodili na pomod ob poZaru pri druZini Horvat v Ivancih.

2. Slavko Skerlak je povedal, da je bil kot poveljnik civilne za5dite pozitivno preseneden nad
odzivom gasilskih druStev, eiste narave in ostalih, ki so se hitro odzvali tako v dasu neurja
kot pri poZaru. Podal je pobudo, da se ob gradnji ceste v Sebeborcih, prestavi hidrant.

3. Stefan Kodilaje opozoril, da se izteka rok Saubermacher&Komunala za narodilo kontejnerjev
za steklo in papir in pozval k narodilu le teh, da odpadki ne bodo romali na pokopali5da in na
divja odlagali5da. Opozoril je tudi, da je potrebno zamenjati ograjo na obmodju vrtca v
Fokovcih.

4. Direktorica obdinske uprave Martina Vink Kranjec je povedala, da ima odgovor ravnateljice
Vrtcev obdine Moravske Toplice, da bo ograja realizirana letos.

5. Martino Bauman je zanimalo kak5ni so nameni z objektom Kocljevine Prosenjakovci.
Ugotavljala je, da je sredstva za raz.' oj turizma prejelo tudi ved prijaviteljev iz obmodja
obdine, karje pozitivno za razvoj turizma v obdini. Pohvalilaje turistidni vlakec.

6. ilupan Atojz Glavad je povedal, da se je v zavodu Kocljevina spremenilo lastniStvo, deleZ v
zavodu je odkupila druZina Kadi5, s katero je obdina Ze opravila dva sestanka. Glede uspeha
na razpisu je povedala da se je na razpis prijavila tudi Obdina Moravske Toplice, ki pa na
razpisu Za[ ni bila uspe5na. Po njegovem bi bilo potrebno botj kot tiste, ki Ze obstajajo, z
razpisi spodbujati tiste, ki Sele nastajajo.

7. Slavko Skerlakje predlagal, da se odisti drevje, ki zakriva prometno signalizacijo.
8. Zupan Atojz Glavad je odgovoril, da JKP iista narava to Le izvaja.
9. Zsuzsi Vuerinec je povedala, da je MNSS Obdine Moravske Toplice pri organizaciji tabora

za otroke sodelovala z novim lastnikom Kocljevine in bila pozitivno presenedena.
10. Stanislava Gordana je zanimal vzrok, da Obdina Moravske Toplice na prej omenjenem

razpisu za razvoj turizma ni bila uspeSna.
I l. Zupan Alojz Gtavad je odgovoril, daje bita vtoga ustrezna, a ni dosegla zadostno Stevilo todk,

ter dodal, daje 5lo za politidno odloditev.

K 13. toiki:
Razno

Direktorica obdinske uprave Martina Vink Kranjec je dlane obdinskega sveta seznanila, da obstaja
interesent za nakup zemljiSd v Prosenjakovcih, ki so v nadrtu razpolaganja in bo za njihovo prodajo
objavljena javna draZba. Zupan Alojz Glavad je dtane obdinskega sveta pozval na prireditev ob
obdinskem prazniku v NorSince.
Seja je bila zaktjudena ob 17.30.

Zapisala:
Melita Gorza

Predsedujodi:
podZupan SaSo Koca


